

Notulen VuilnisOproer Vergadering woensdag 26-03-2025

Voorzitter: Jan

Locatie: De Natuurkamer, President Allendelaan 4, 1064 GW Amsterdam, Nederland

17:30 afvalprikken rondom locatie; 18:15 eten; 19:00 tot 21:10 Vergaderen

Aanwezig: Rebecca, Jorine, Micha, Marion, Zinzi, Jeroen, Peter, Frank, Hennie, Ashley, Anne, Yana, Wanda, Koos, Hettie, Ineke, Kees, Jos, Dick, Jan

Agenda:

Opening met kort rondje voorstellen, nieuwtjes, agendavaststelling

Jan opent de vergadering en vanwege een paar nieuwe gezichten aan tafel, volgt er een kort voorstelrondje.

Rebecca: Dit is mijn eerste keer hier, ik woon in de buurt van het Calvijncollege, ben benieuwd naar educatie en geïnteresseerd in het afval opruimen in de buurt en scholen.

Jorine: Ik ben BBV-er van het eerste uur, doe van alles en geef straks een toelichting wat BBV-er zijn voor mij inhoudt.

Micha: Ik ben actief in het project grofvuil, in bewonerscollectief Osdorp De Punt en de gemeente.

Marion: Ik ben vuilprikker in Geuzenveld bij sportpark De Eendracht.

Zinzi: Ik ben van de gemeente.

Jeroen: Ik ben gebiedsmakelaar in de Dichters- en Couperusbuurt in Slotermeer.

Peter: Ook van de gemeente, op het gebied van schoon, heel, veilig.

Frank: Ik ben prikker en containeradoptant. Morgen begin ik als mystery guest te jureren voor het project De Schoonste School.

Hennie: Ik ben containeradoptant en VO-lid.

Ashley: Ik doe de coördinatie en marketing rondom De Schoonste School van Nieuw-West

Anne: Ik woon in Slotermeer, ben secretaris van het VO, BBV-er, containeradoptant en speeltuinadoptant.

Yana: Ik ben BBV-er en containeradoptant.

Wanda: Ik woon in Slotervaart en ben van beroep professioneel vrijwilliger, o.a. bij het VO.

Koos: Ik ben penningmeester van het VO en verantwoordelijk voor de Natuurkamer.

Hettie: Ik kom uit Slotervaart, ben actief prikster, containeradoptant en BBV-er en houd me bezig met het peukenproject.

Ineke: Ik woon in Slotervaart, ben prikker en containeradoptant.

Kees: Ik ben containeradoptant en BBV-er, ik woon achter het Calland lyceum en prik er veel.

Jos: Ik woon aan de Calandlaan, ben containeradoptant, ik heb tijdens deze vergaderingen geleerd om zonder rancune te prikken.

Dick: Ik ben hier voor het eerst, ik woon aan de Schipluidenlaan. Ik heb altijd in het onderwijs gezeten, heb veel geprikt met m'n mentorklas, veel mogelijkheden als je mentoren meekrijgt.

Jan: Ik ben de voorzitter van het VO en doe het e.e.a. Nieuwe agendapunten kunnen met Anne worden gedeeld, dan komen ze in een volgende vergadering aan bod.

Belangrijke data:

Aanstaande zaterdag vindt het RuimRondjeSloterplas plaats.

Graag nog eens jullie aandacht voor het event op 12 juni: dan vieren dat we goed bezig zijn, met de oproep of iemand het leuk vindt om actief mee te denken over de invulling van het programma. Heb al wat ideeën binnen, o.a. van Wanda en MarieAnne.

Zinzi: We organiseren er volgende week 2 april een informatieavond en brainstorm over, van 17.00 tot 20.00 in de Natuurkamer. We zien graag nieuwe gezichten voor leuke input, voor de programmering.

Mededelingen voorzitter:

Jan: Hiervoor geef ik een aantal anderen het woord, als eerste Frank over De Schoonste School-competitie.

Frank: Ik begin morgen als mystery guest en ga komende weken langs bij 43 basisscholen in Nieuw-West om te kijken hoe het schoonhouden van de schoolpleinen en de directe omgeving gaat en of ze afval goed scheiden. Ik jureer op acht punten en de winnaar krijgt 500 euro om te besteden aan milieuzaken, afvalscheiding etc. Ashley gaat ook mee om nog wat promotie te maken voor het project.

Ashley: De top 3 van scholen krijgt een duurzaam cadeau, bijvoorbeeld een afval/ recycle bak voor statiegeld.

Jan: Als derde prijs is een [knikkertegel](#) misschien ook leuk, gemaakt van afval/ hard plastic.

Ashley: Scholen zijn moeilijk te bereiken, dus we gaan er gewoon langs in de hoop bekendheid en contact op te zetten. Hopelijk kunnen we dan in de toekomst met een aanmeldwijze gaan werken.

Frank: We polsen ook of de scholen interesse hebben om spullen van het VO te ontvangen, gastlessen bijv. of prik materiaal.

Jan: Volgende project is De Schoonste Straat. We zijn in contact geweest met de gemeente en met Sem. Hij is voor Osdorp De Aker en Nieuw-Sloten bezig met dit project. Het stadsdeel rolt dit graag uit over heel Nieuw-West, maar dat gaat dit jaar niet lukken, Sem heeft het al heel druk met deze twee gebieden. We zoeken iemand die dat met Sem wil gaan doen, zodat hij eventueel opvolging kan gaan krijgen. Misschien voelt iemand zich daartoe geroepen? We nodigen Sem ook uit voor de volgende vergadering om e.e.a. toe te lichten. In Bos & Lommer vindt De Schoonste Straat al langer plaats en daar bereikt het inmiddels ruim tachtig straten. Er zijn regels aan verbonden, maar die zijn bespreekbaar. Zo moet er gekeken worden of het budget toepasbaar is op Nieuw-West, want dit stadsdeel is veel groter dan West.

Wanda: Betekent het dat VO dit op zich gaat nemen?

Jan: Nee, we doen dat niet als bestuur vanuit VO, maar we zoeken mensen die dat samen met VO willen doen. Daarom hadden we Sem gevraagd om het verder uit te rollen, maar hij wil het niet buiten zijn eigen gebied doen, vandaar dat iemand naast Sem nodig is.

Anne: Wat ook speelt: Sem wil het op zijn manier doen (en is daar vrij rigide in). Hij wil het drie keer per jaar in dezelfde wijk terug laten komen (voor continuïteit) en het prijzengeld omlaag doen (2000,- per uitreiking) stuitte ook op verzet. Met andere woorden: als je het op zijn manier doet, heb je een budget van een minstens ton per jaar nodig om dit zo uit te rollen over Nieuw-West. Dat gaat de gemeente en ons echt te ver.

Zinzi: De afspraak die we nu hebben, is dat hij het dit jaar op zijn manier doet en dan kunnen we voor volgend jaar kijken of en hoe het anders kan. We evalueren dan de kosten en de impact. Misschien ook leuk om Martine Zwijnenberg uit te nodigen, die organiseert dit al langer in West.

Jan: Ja, goed idee. VO snapt hoe De Schoonste Straat werkt en hoe Sem werkt en nu moeten we gaan kijken of dat te combineren is met de suggesties vanuit het VO. De kosten voor De Schoonste Straat Osdorp en De Aker: 20.000 euro, De Schoonste School is 4.000 euro, voor heel Nieuw-West. Dat verschil is enorm. Ik heb wel gemerkt bij een van de uitreikingen in West door Martine, dat er flexibiliteit en beweging mogelijk is, alleen niet bij Sem en dat maakt het moeilijk.

Zinzi: Een vrij groot deel van het budget gaat naar het prijzengeld, daar moet wel iets moois/duurzaams voor de straat mee gedaan worden. Het geld komt ten goede aan de buurt.

Jan: Deze discussie gaat de volgende vergadering verder.

Volgende punt is de [PrikPuzzelPaden](#), het zijn er ondertussen acht. Dit heeft in De Westerpost gestaan en zaterdag worden ze officieel geïntroduceerd tijdens het RuimRondjeSloterplas.

Ik loop al een tijdje met een ander idee, n.a.v. een project in Zuid-Holland, waar bewoners dispensers hadden opgehangen met afvalzakjes met het idee: als je hier toch wandelt, neem dan het zwerfvuil dat je tegenkomt mee in een zakje. Ik twijfel echter of dispensers in Nieuw-West zouden werken. Toen dacht ik aan plastic boodschappentassen die sommige mensen maar een keer gebruiken. Als je die handig ophangt, zodat ze niet wegwaaien, kunnen mensen die altijd pakken. Ik heb dat nu op zes plekken gedaan. De tassen worden hergebruikt en rondom de Sloterplas wordt het schoner: [Afvalzakverzamelplaatsen](#).

Wanda: Goed gedaan! Bij het strand aan Wijk aan Zee hangen papieren zakken, is dat niet ook leuk voor VO, om die te bedrukken?

Jorine: De luchtvochtigheid maakt dat lastig.

Jan: Leuk idee, maar laten we eerst kijken hoe het zo gaat.

Volgende punt betreft de GFE/T-bakken, n.a.v. de presentatie in januari. De gemeente heeft een ietwat ongelukkige brief gestuurd aan de mensen met een tuintje in Nieuw-West. Daar is wat ophef over ontstaan. Zo is er o.a. een petitie gestart over het scheiden. Het is echter gewoon landelijk verplicht en Amsterdam loopt achter. Het besluit is er, maar het doen en op welke manier, daar is goede communicatie voor nodig. Het lukt niet 1-2-3. Amsterdammers hebben ook wat tijd nodig om aan het idee te wennen en het moet goed gebracht worden. Ik heb onlangs gesproken met de projectleider van het GFE/T-team, Jetse Oosterbaan. Hij heeft dit project ook al uitgerold in Zuidoost, Oost en Zuid, met wisselend ontvangst. In Zuidoost werd het zonder morren geaccepteerd, in Oost helemaal niet goed, want er zat te weinig tijd tussen de brief en de levering van de bakken en in Zuid ging het wel goed. Om het in Nieuw-West goed te laten verlopen, moeten we nadenken over goede communicatie. Er speelt nog iets. Ik had een verslag voor de VO-website geschreven n.a.v. de presentatie in januari. De gemeente wilde graag dat ik dat van de VO-website haalde. Er moest blijkbaar nog over gestemd worden door het stadsdeel. Dat leek me vreemd, want ik heb verslag gedaan van onze vergadering. Ik heb gisteren in de Stadsdeelcie gesproken over de voordelen van de GFE/T-bak. Heb daarbij ook de stem van de rest van het VO laten horen o.a. over het gestaag invoeren van de rollende bakken voor mensen met een tuin en een container in een cocon voor mensen zonder tuin over een paar jaar. Dat is een drijeforceproject. Het belangrijkste argument om groene kliko's bij mensen neer te zetten is dat het zuiver GFE/T-afval oplevert. Dit wordt vergist en hergebruikt. Moslims kunnen hun oude brood er dus ook in kwijt.

Anne: Een van de protesten ging over de verplichting van zo'n kliko, mag je 'm weigeren?

Jan: Ik heb bij de gemeente aangegeven dat het iets meer maatwerk vereist. De formulering moet anders. Dat kost echter tijd en geld, dus dat is lastig.

Jan: Germaine heeft me uitgenodigd om met de afdeling communicatie van de gemeente mee te denken over de communicatie en de website, o.a. terugkoppeling van meldingen etc. Ik heb veel input vanuit het VO en ga duidelijk proberen te maken dat er veel moet veranderen; daar zit de grootste winst.

Kees: W.b. SIA-meldingen; daar wordt soms raar of helemaal niet op teruggekoppeld.

Jan: De voorkeur van de gemeente is informatiegestuurd werken i.p.v. meldinggestuurd. Als je de burger inzet als melder, dan moet dat optimaal verlopen. Daar is de gemeente afhankelijk van geworden, want het is ook goedkoper (er hoeft namelijk geen ambtenaar voor aangesteld te worden) en daardoor dus ook CO2-neutraler. Er is inmiddels wel een verbetermanager aangesteld, met wie ik ook een gesprek wil.

Dan wil ik het nu graag over Langsom hebben, jullie kennen het vast, in de buurt van het tankstation (brug naar Badhoevendorp) is het al jaren een puinhoop. Tijdens een schouw heb ik besloten dat het niet op te lossen is. Ik heb iets anders bedacht en dat is het plaatsen van een betonblokkenmuur in de vorm van een U. Daar mag het vuil heen. Het is gelukt om Oud-Sloten daarin mee te krijgen, want de bewoners zijn het helemaal zat. We gaan het een half jaar aankijken om de gemeente samen met de bewoners de tijd te geven er een echte oplossing voor te vinden.

Het onderzoek naar de alternatieve tegelteksten gaat verder, vandaag en morgen zijn alle tegels geplaatst met de alternatieve tekst.

Volgende punt is Droppie en daarvoor geef ik het woord aan Anne.

Anne: Ik probeerde al een tijdje in contact te komen met Stef Traa van Droppie. [Droppie](#) is een soort winkel waar je in bulk je statiegeld kunt inleveren en verschillende afvalstromen (denk aan: textiel, batterijen, elektronica) ook tegen een vergoeding (via de Droppie app). Er zijn meerdere locaties, o.a. in Bos en Lommer, Marineterrein en bij Westerpark in de buurt. Ik sprak projectmanager Iris van Droppie vandaag. Je kunt er ook voor kiezen je statiegeld te doneren aan een goed doel, zoals De Regenboog Groep. Iris stelde voor om het VO ook als goed doel aan te merken. Er is alleen nog geen Droppie-vestiging in Nieuw-West, terwijl daar wel behoefte aan is. Dus als wij suggesties voor een goede locatie kunnen doen, kan zij dat verder onderzoeken. Zoals bijv. Osdorpplein of Plein '40-'45.

Wanda: Waar moet de locatie aan voldoen?

Zinzi: Op het Marineterrein is het een grote container.

Anne: Het hoeft niet een heel grote locatie te zijn.

Wanda: Zijn er al ervaringsverhalen, w.b. overlast o.i.d.?

Zinzi: Wellicht goed om contact te zoeken met CBRE die de verhuur van panden op Plein '40-'45 regelt?

Anne: Er lopen nu wat dingen door elkaar, want ik hoorde dat Nazmi ook op zoek is naar plekken voor inzamelpunten, zou dit dan ook een Droppie kunnen zijn of iets anders?

M.b.t. Droppie, willen wij als goed doel op de sponsorknop?

Hier wordt door de leden positief op gereageerd.

Aanvullingen n.a.v. de notulen

Er zijn geen aanvullingen van de leden, maar wel 2 van Jan

Jan: Ik wil het nog even hebben over het lokale geld dat tijdens de vorige vergadering ter sprake kwam. Ik wil terugnemen dat het voordelig is w.b. de belastingdienst, het gaat niet buiten de fiscus om. Je wordt er echter niet mee op je uitkering gekort.

Wat betreft het maaidossier: ik heb hierover een artikel geschreven voor onze website en die ligt ter inzage nu bij Sylvain. Hij wilde o.a. graag aanpassing van het woord sober naar functioneel. Artikel moet even langs communicatie.

Jaarrekening en verslag kascie over 2024

Koos: We hebben de jaarrekening gedeeld met de leden en ik heb verteld hoe we de komende jaren gaan werken. Sluitstuk van de jaarrekening is het verslag van de kascommissie, die bestaat uit Miep en Wanda.

Wanda: We hebben eerst een document opgesteld over hoe we te werk gaan, en dat toegepast op 2023 en 2024. Soms hebben we vragen gaandeweg bedacht. Daar heeft Koos heldere antwoorden op gegeven. Wat ik iedereen wil meegeven: wat Koos met de administratie doet, is heel complex. Vanwege de subsidies moet alles in bepaalde vakjes en dat doet hij heel overzichtelijk. Dus graag applaus voor Koos.

Koos: Alle tips en aanbevelingen heb ik overgenomen, was duidelijk.

Jan: Dus ook een applaus voor Wanda en Miep.

Wanda: Het advies aan de leden van de vereniging dat hieruit volgt is om de [jaarrekening](#) goed te keuren en Koos opnieuw opdracht te geven voor het komende jaar.

Koos: Dat accepteer ik.

Jan: Ik wil graag meer directe links naar informatie op de VO-website in de agenda/ notulen.

BuurtBlikVanger aan het woord

Jan: We hebben een aantal mensen gevraagd wat het voor hen betekent om BBV te zijn. Deze keer gaat Jorine daar meer over vertellen, dus het woord is aan haar.

Jorine: Ik ben het zelf al heel lang, maar ik ken maar weinig BBVs die ik face-to-face heb ontmoet, alleen via de appgroep. Ik zou dat best willen, om ook verhalen en ervaringen uit andere buurten te horen en om een keer een casus te bespreken in een meeting bijvoorbeeld.

Ik ben BBV van drie verschillende plekken, maar dit keer bespreek ik alleen Noordzijde. Dit is een heel gevarieerd gebied en er gebeurt heel veel. Ik heb van alles in kaart gebracht, zoals koop- of huurwoningen, hoog- of laagbouw, groenstroken, plantsoenen, trottoirs, speeltuinen; noem maar op. Als ik ergens tegenaan loop, ga ik op onderzoek uit. Ik babbel veel met buurtbewoners en ik krijg o.a. informatie vanuit mijn hondennetwerk. Sommige gebieden hebben niet veel toezicht nodig. Dingen die ik o.a. heb georganiseerd om de buurt schoner/bewuster van vuil te maken, zijn het clandestiene planten van tulpenbollen rondom een Julianaboom. Daar staat een hek/kroon omheen en dat trekt vuil aan. Als er dan tulpen beginnen te bloeien, wordt het niet meer als afvalplek gezien dus dat werkt. Ik heb ook geprobeerd in gesprek te komen met het benzinestation, waar nog altijd wegwerphandschoentjes hangen en die belanden allemaal op straat. Het is nog niet gelukt om dat tegen te gaan.

Ik heb een paar jaar geleden een buurtfeest georganiseerd in een wijk met iets minder sociale cohesie dan in mijn eigen wijk, om bewustwording onder de bewoners te creëren. Later, om mensen zover te krijgen te stemmen voor de buurtbudgetplannen was er ook een stemfeestje. Er stond een tasje met verrassing tegenover. Door het aantal ingezamelde

stemmen, hebben we een buurtbudget voor containertuintjes toegewezen gekregen. Die werken heel erg goed, er zijn geen bijplaatsingen meer en de bewoners worden er blij van.

Nog een project waar ik me voor inzette samen met Jan, was de [Stoute Rode Bak](#): een clandestien geplaatste vuilnisbak om het vuil van een mannenhanggroep in te verzamelen. De mannen gebruikten dit meteen, zelfs ook als tafel om hun drankje op te zetten. Schone Kans heeft de bak meerdere keren geleegd. Toen het succes van de Rode Bak was bewezen, kwam er een grijze puccinibak voor in de plaats. Daar ben ik niet weg van, maar het werkt nog wel. Ik heb ook al een suggestie voor een nieuwe locatie voor de rode klike. T.w. achter het trapje bij het Van Eesteren paviljoen, heel vieze plek. Twee dames die er hun hond uitlaten hangen daar een leeg zakje op. Die zijn altijd vol, dus daar zal de rode klike het goed doen. Alles gaat vaak stap voor stap en als je in gesprek komt, komen de ideeën vanzelf. Dat was het.

Jan: Bedankt voor je presentatie Jorine. Zijn er vragen en wie zou de volgende keer een praatje willen houden?

Yana: Mijn BBV-gebied is veel kleiner maar ik wil er de volgende vergadering wel even over vertellen.

a. Welke ideeën zouden we hebben om ondernemers meer te betrekken

b. Ook kerken, moskeeën, etc. actief benaderen of juist niet?

Zinzi: De gemeente heeft elk jaar een potje met geld beschikbaar, met de eis dat het besteed wordt aan projecten/ideeën die structureel bijdragen aan schoon. Dus niet een éénmalig buurtfeest.

Jan: We willen zowel bewoners als ondernemers daarbij betrekken. Het is dus belangrijk om ideeën te bedenken om aanspraak op dat geld te kunnen maken. Geen ideeën, geen geld.

Zinzi: Onze stagiaire Mariam vindt het leuk om na te denken hoe ze daar jongeren bij kan betrekken. Ze is ook degene die de ideeën hiervoor verzamelt. Ze kan de volgende vergadering bijwonen om daar meer over te vertellen.

Wanda: Voor het Allebéplein denk je al snel aan de vele plastic brood- en groentezakjes, maar de echte boosdoeners zijn de grotere ketens waar je nooit contact mee krijgt. Daar moeten we ons eigenlijk hard voor maken. Het lukt soms wel de kleine ondernemers te betrekken in ons plan, terwijl de grote veel meer het probleem zijn.

Zinzi: Vorig jaar werd een potje geld pas heel laat in het jaar bekend, waardoor er nog maar weinig tijd over was om het aan te spreken en uit te geven.

Jos: Ik heb al eens eerder met Jorine gesproken over de winkels bij het Caland. Het blijft ellende daar, maar die rode bakken zouden daar ook goed werken.

Hettie: We hebben nog heel veel containers staan, die we stiekem kunnen plaatsen.

Uitdaging is alleen wel om iemand te vinden die ze wil legen.

Jos: Onze nieuwe buurtconciërge heeft heel goede ideeën, maar ondernemers willen vooral hun winst maximaliseren.

Peter: Ik heb even moeite met die generalisatie. We hebben hier een super enthousiaste en betrokken AH-filiaalmanager gehad die van alles wil aanpakken. Contact maken kan wel heel goed uitpakken.

Jos: Ja oke, heb je gelijk in.

Jorine: Het gaat erom wat op een bepaalde plek relevant is en wat wel of niet werkt.

Zinzi: De gemeente wil die containers van Hettie niet legen.

Wanda: We hebben vanmiddag iets bedacht voor die bak, namelijk een rek in de bak, om een wat bescheidener volume te creëren, die ondernemers zelf twee keer per week kunnen

leggen. Want die heel grote vuilniszakken die in die bakken gaan, kunnen de ondernemers ook nergens kwijt.

Zinzi: We hebben ook gesprekken gehad met die ondernemers en toen hoorden we dat ze eigenlijk ook geen tijd hadden om de winkel onbemand achter te laten om die containers te leggen. Dat willen ze dus zo dichtbij mogelijk doen.

Jorine: Je hebt Schone Kans nodig in dat gebied.

Kees: Ik zat te denken aan die strook naast het Calvincollege op de Calandlaan; daar zit horeca en de route naar het Sierplein; als je daar iets wilt doen moet je die partijen bij elkaar brengen voor een structurele oplossing.

Zinzi: Dat hebben we al geprobeerd, maar dat verwatert weer.

Jan: We gaan naar het tweede onderdeel van dit punt: moeten wij actief bij tempels (lees religieuze instellingen) leden gaan werven?

Peter: Dit punt staat al langer op de agenda. Hoe vinden we aansluiting? We hebben fijne gesprekken gehad met moskeebesturen, maar het heeft nog niets concreets opgeleverd. Ik heb gister kennism gemaakt met de voorzitter van Interreligieus Nieuw-West. Dit is een netwerk van joodse, christelijke en islamitische gemeenschappen. Ze willen meer maatschappelijke verbinding aangaan. Het lijkt mij interessant om dat gesprek samen met een of meerdere bewoners aan te gaan.

Anne: Ik heb vorig jaar ook over het VO verteld bij moskeebesturen. Er is wel interesse en een materialenhub bij een moskee geplaatst. Om het echt van de grond te krijgen, moet je tijd in die verbindingen blijven investeren. Het sluit wel mooi aan op hun waarden.

Peter: Bij de El Oumma moskee worden prikactiviteiten georganiseerd, ik heb er een gesprek gehad over prikken in buurten om verschillende culturele achtergronden aan te spreken. Je kunt het als middel gebruiken om te integreren.

Hettie: Ik prikte onlangs in de buurt van Lab6 op de Tooropstraat en werd aangesproken door twee islamitische jongens, waarop ik hen uitnodigde om een keer mee te prikken. De week erop kwamen ze met een hele groep meeprikken en sindsdien regelmatig.

Wanda: Ze hebben er ook een heel leuk filmpje over geplaatst, zelfs op [Instagram](#).

Jan: Wat nu de discussie is: moet je je voor extra leden richten op zoiets priv s als het geloof, maar zo zie ik het niet. Ik denk daar niet eens aan, ik denk aan organisaties, werkkringen, winkels en fabrieken waar groepen mensen zijn die dat willen doen. Verbinding leggen op deze manier is heel normaal. Ik zou de groep jongens van Hettie graag als VO-lid willen, maar dat gaat waarschijnlijk niet gebeuren.

Jos: Het zou mooi zijn als de interreligieuze groep ons actief zou benaderen, i.p.v. andersom.

Wanda: Het is heel moeilijk om alle verschillende groepen in Nieuw-West te bereiken, de communicatie moet erop worden aangepast. Ik zie een imam juist wel als de spreekbuis om een bepaalde groep te bereiken. Als die iets initieert/suggereert, komt het beter aan dan wanneer de gemeente dat doet.

Jos: Ik denk dat je juist je Turkse buurman moet aanspreken, dan krijg je die ingang.

Peter: Je moet aanvoelen langs welke weg je het gesprek moet aangaan.

Organisatiestructuur VO ([beoordelen lijst met waarden en werkgroepjes van initiatieven](#))

Jan: Nico is niet aanwezig, dus dit agendapunt moeten we doorschuiven naar de volgende vergadering. We hebben een indeling gemaakt, ik wil jullie wel alvast uitnodigen om deze te

bekijken via de link. Er staan zo'n dertig initiatieven, kijk allemaal eens of je affiniteit hebt met een van de projecten.

Peukenaanpak 2025 (o.a. buurtbudget de Aker)

Jan: Ook dit punt schuiven we nog even door. Als je mee wilt doen of ideeën hebt, kun je [hier het document inzien](#) en kun je het erbij zetten. Dit agendapunt schuiven we ook door naar de volgende vergadering.

Mededelingen gemeente

Jeroen: Er komt een verandering w.b. de inzet van handhaving: handhaving heeft de laatste tijd vooral ingezet op overlastgevende personen. 18% gaat naar afval; we gaan gebiedsteams af om te informeren waar handhaving nodig is. Er komt dus meer handhaving. Ik wil bij deze mensen uitnodigen om voor de volgende vergadering na te denken over een top 5 waar handhaving iets kan doen volgens jou.

Jan: Is het handig om daar een THOR-whatsappgroep voor op te zetten? Dan kan iedereen spuien. > Ja!

Rondvraag

Kees: Is het nuttig om inzichtelijk te maken wat we met elkaar per buurt allemaal doen aan activiteiten? Dan krijg je een database per buurt wat er allemaal gebeurt. Handig voor zowel bewoners als de gemeente.

Hettie: De Lebo box waar VO ook spullen heeft staan, is overvol. We bekijken momenteel hoe we ruimte kunnen creëren. We hebben heel erg veel bezems. Hoe raken we die kwijt? Er zijn een aantal mensen die wel een bezem willen (wil jij ook een bezem neem dan contact op met Hettie of Anne).

Jan: Kunnen we de bezems in de materialenhub opnemen?

Hettie: W.b. de Stoute Rode Bakken; als iemand er ergens een wil plaatsen, dan hoor ik het graag. Het is wel een heel diepe bak.

Wanda: We hebben ook spuitbussen met krijtverf en sjablonen gevonden; wat kunnen we daarmee doen?

Yana, Jorine en Jan hebben daar wel interesse in.

Wanda: Aanstaande zaterdag vindt er een [krokettenworkshop](#) plaats en ik mag de VO-leden een plek met korting aanbieden.

Anne: Ik heb prikkers naar Amsta – een dagbestedingplek voor mensen met een beperking - gebracht. Ze gaan met een groepje bewoners zowat dagelijks de hele dag op pad om te prikken (rond Geuzenveld-Slotermeer) dat vond ik wel indrukwekkend. Het St Hendricus in Slotermeer wilde ook prikkers en gastlessen. Nu zijn we bijna door de prikkers heen dus hopelijk komt ons nieuwe budget snel.

Een aantal studenten van Vooruit hebben een wekelijkse prikgroep op dinsdag om 9:30 vanuit Social Garden; zij kunnen nog wel wat mensen gebruiken, dus sluit je aan!

Er is ook een oproep voor een nieuwe trekker van de [prikactiegroep Osdorp](#), vervanger van Sem, omdat hij gaat verhuizen.

Dan nog iets waar ik blij van werd: Ik heb via Nazmi en de gemeente een fiets voor een AZC-er geregeld, die altijd heel fanatiek mee prikt. Via het VCA kregen we een oproep voor een bedrijfsuitje, Jan gaat die hosten. Ze kunnen een gelddonatie aan ons doen en betalen in de vorm van marketinghulp.

Ashley: Ik wil jullie aanmoedigen om de [promovideo voor De Schoonste School](#) te bekijken, het staat op de socials.

Jan: Anne kan die op de whatsappgroepen zetten en op de [website](#).

Frank: Op mijn grofvuilplek stond een betonblok met een banner met daarop 'hier uw grofvuil' en die is weggehaald. Dus nu is er weer overlast.

Jan: Ja, dat is een roulerende banner. Er zijn er maar een paar van en die worden voor hotspots gebruikt. Enige oplossing is melden, dan krijg je het weer onder de aandacht en mogelijk terug.

Marion: Is er een bepaald budget voor het feest op 12 juni?

Jan: ja, de gemeente betaalt het, maar ik kan daar nog niet veel over zeggen.

Koos: Anne heeft ons getipt als locatie om compost uit te delen. Als je een tuin hebt, kun je hier 29 maart van 12.00 tot 17.00 compost halen.

Jan: Bedankt Koos voor het heerlijke eten.

ACTIEPUNTEN

Zinzi zoekt uit: Nazmi is op zoek naar plekken voor inzamelpunten, zou dit dan ook een Droppie kunnen zijn of iets anders? Zinzi neemt contact op met CBRE die de verhuur van panden op Plein '40-'45 regelt.

Agendapunten voor de volgende vergadering:

- Yana aan het woord als BBV
- Sem en Martine uitnodigen voor toelichting op het Schoonste Straat-project
- Organisatiestructuur VO ([beoordelen lijst met waarden en werkgroepjes van initiatieven](#))
- [Peukenaanpak](#) (buurtbudget de Aker) (Jan, Constance, Anne, Floris)
- Wegwijzer gebiedsgerichte dashboards (Anne Risselada in mei?)

De volgende vergaderdata:

Donderdag, 17 april · 19:00 – 21:00

Woensdag, 14 mei 2025 · 19:00 – 21:00

Donderdag, 26 juni 2025 · 19:00 – 21:00

Woensdag, 24 september 2025 · 19:00 – 21:00

Donderdag, 23 oktober 2025 · 19:00 – 21:00

Woensdag, 26 november 2025 · 19:00 – 21:00

Samenvatting:

1. Jan opent de vergadering en vanwege een paar nieuwe gezichten aan tafel, volgt er een voorstelrondje.
2. Belangrijke data:
Aanstaande zaterdag 29 maart vindt het RuimRondjeSloterplas plaats.
Graag nog eens jullie aandacht voor het zomer-event op 12 juni (in v. Eesteren 15-20 uur): dan vieren we dat we goed bezig zijn, met de oproep of iemand het leuk vindt om actief mee te denken over de invulling van het programma. Er vindt op 2 april een informatieavond en brainstorm plaats, van 17.00 tot 20.00 in de Natuurkamer.
3. Mededelingen voorzitter (update Schoonste Straat, start Schoonste School, [PrikPuzzelpaden](#), [Afvalzakverzamelplaatsen](#))
Frank vertelt over zijn taak als mystery guest voor en over de opzet van De Schoonste School-competitie.

Volgende project is De Schoonste Straat. Hierover is het VO in contact geweest met de gemeente en met Sem. Het plan is om Sem & Martine uit te nodigen voor de volgende vergadering om e.e.a. te bespreken en toe te lichten.

Jan benoemt de Prikpuzzelpaden, die tijdens het RuimRondje Sloterplas worden geïntroduceerd. Daarnaast doet hij een nieuw experiment met het ophangen van plasticboodschappentassen om daarin vuil te verzamelen tijdens het wandelen langs de Sloterplas.

Volgende punt betreft de GFET-bakken, n.a.v. de presentatie in januari. Voor de introductie daarvan in Nieuw-West is het belangrijk dat de communicatie richting de bewoners goed verloopt. Jan is tevens uitgenodigd om aan te schuiven en mee te denken bij een meeting van de afdeling communicatie van de gemeente.

Het onderzoek naar de alternatieve tegelteksten loopt nog.

Anne heeft contact gehad met recyclingbedrijf Droppie en kreeg het voorstel om als goed doel op de sponsorknop te komen. Hier wordt enthousiast op gereageerd.

Jan neemt terug dat het lokaal geld dat in de vorige vergadering ter sprake kwam buiten de fiscus om gaat. Het kan wel aantrekkelijk zijn voor mensen met een uitkering, omdat je er niet op gekort wordt.

Een door Jan geschreven artikel over het maaidossier voor de website ligt ter goedkeuring bij Sylvain.

4. Jaarrekening en verslag kascom over 2024

De kascommissie heeft de jaarrekening 2024 van Koos goedgekeurd, Koos accepteert de opdracht om dit volgend jaar weer op zich te nemen.

5. BuurtBlikVanger aan het woord

Jorine vertelt aan de hand van een powerpointpresentatie wat het voor haar betekent en inhoudt om BBV te zijn. De volgende keer wil Yana dit wel op zich nemen.

6. a. Welke ideeën zouden we hebben om ondernemers meer te betrekken

b. Ook kerken, moskeeën, etc. actief benaderen of juist niet?

De gemeente heeft elk jaar een potje met geld beschikbaar, met de eis dat het besteed wordt aan projecten/ ideeën die structureel bijdragen aan schoon. Zinzi is op zoek naar leuke ideeën. Er wordt wat geopperd, maar nog niets concreets.

Tweede onderdeel van dit punt gaat over het wel of niet actief werven van leden bij tempels. Het blijft lastig omdat er veel tijd in moet worden geïnvesteerd.

7. Organisatiestructuur VO [\(lijst met waarden en werkgroepjes van initiatieven\)](#)

Dit agendapunt wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.

8. [Peuken aanpak \(buurtbudget de Aker\)](#)

Dit agendapunt wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.

9. Mededelingen gemeente

Jeroen meldt dat er e.e.a. gaat veranderen op het gebied van handhaving en vraagt de leden om een top 5 te maken van punten waar handhaving op nodig is.

10. Rondvraag

11. Afsluiting (21:10 uur)